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PROCES VERBAL 

  Încheiat astazi 29.01.2025, orele 15.00, în cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Săbăoani, pe luna ianuarie 2025, convocată de către Primarul 

Comunei prin dispozitia nr. 9 din 23.01.2025 
Nr. 991 din 29.01.2025 

 
Lucrările ședintei se desfasoara la sediul Căminului Cultural Săbăoani. 

 La sedință sunt prezenți fizic toți consilierii, cu exceptia dlor consilieri Cobzariu 
Teotim-Gabriel, Gal Flavian-Emilian si Robu Cezar care participă online. La ședintă mai 
participă doamna secretar general Robu Maricica. 
 Dna presedintă deschide lucrările ședinței și propune suplimentarea ordinii de zi cu 4 
puncte suplimentare: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes local ce 
se vor realiza în anul 2025 de către beneficiarii Legii 196/2016 privind venitul minim de 
incluziune. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii valorilor de inventar a unor 
mijloace fixe (străzi, terenuri, construcții) apartinând domeniului public și privat al comunei 
Săbăoani. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de acțiune comunitară la nivelul 
Primăriei Comunei Săbăoani, aferent anului 2025. 

4. Proiect de hotărâre privind retragerea Comunei Săbăoani din Asociația Comunelor 
din România, respective ACOR Neamț. 

Dna președintă supune la vot  ordinea de zi împreună cu cele 4 puncte suplimentare, 
propunere cu care sunt de acord toti consilierii prezenti. In continuare dna președinta supune 
la vot procesul verbal al sedintei Consiliului local din data de 16.12.2024, care este aprobat de 
toți consilierii prezenți. Dl Cobzaru Eugen constată ca nu se menționează tot în procesele 
verbale. Dl Cobzaru Eugen este nemultumit deoarece dl primar a facut afirmatii calomnioase 
la adresa lui, facându-l evazionist. Dl Cobzaru propune sa se ia masuri cu ”dl Șpagoveanu”. 
Dna președintă intervine si spune ca discuția nu face obiectul ședinței. 

In continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea achizitionării de servicii juridice de consultanță, de asistență și /sau de 
reprezentare pentru anul 2025 și 2026. ” Comisiile prezintă rapoartele. Dl Cobzaru Eugen 
afirmă ca dl primar are pregătire juridică iar conform Codului Administrativ dl primar 
reprezinta UAT-ul in instantă  și propune să nu se aprobe acest proiect de hotărâre pentru a se 
face economie la bugetul local. Nemaifiind discuții, dna președintă supune la vot proiectul de 



hotărâre care este aprobat de toți consilierii prezenti, cu excepția dlor Cobzaru Eugen, Diac 
Marcel și Gherguț Jan care sunt împotrivă. 

 In continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind modificarea Anexei nr. 3 la Regulamentul privind cadrul, modalitatea  și criteriile  
de analiză și soluționare  a cererilor de atribuire a locuințelor  pentru tineri construite prin 
A.N.L,  de pe raza comunei Săbăoani, administrarea, exploatarea și închirierea acestora, 
aprobat prin HCL nr. 77 din 31.08.2022. ” Comisiile prezintă rapoartele. Nu au loc discuții. 
Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii prezenti, 
cu excepția dlor Cobzaru Eugen, Diac Marcel și Gherguț Jan care sunt împotrivă. 

In continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea numărului de posturi  de asistenţi personali ai persoanelor  cu  
handicap grav și a numărului de indemnizații, pentru anul 2025.” Comisiile prezintă 
rapoartele. Nu au loc discuții. Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat 
de toți consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”AQUA 
NEAMŢ”. Comisiile prezintă rapoartele. Nu au loc discuții. Dna președintă supune la vot 
proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind darea în administrare către Liceul Teoretic ”Vasile Alecsandri” Săbăoani a unor 
imobile”. Dl Cobzaru Eugen propune un amendament la acest proiect de hotărâre, în sensul 
completarii cu un articol ca dupa art. 3 sa fie mentionat art. 4 ” Inchirierea, concesiunea și 
vânzarea se va face numai cu acordul Consiliului local”. Dna secretara spune ca exista o 
hotărâre in sensul acesta, care reglementează veniturile provenite din bunurile date in 
administrarea liceului.  Dna presedinta supune la vot amendamentul propus de dl Cobzaru 
Eugen, care este respins de toti consilieri prezenti, cu exceptia dlor Cobzaru Eugen, Diac 
Marcel și Ghergut Jan care sunt de acord. Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre 
care este aprobat de toți consilierii prezenti, cu exceptia dlor Cobzaru Eugen, Gherguț Jan, Diac 
Marcel, Dumea Daniel și Ciobanu Mircea care sunt împotrivă. 

In continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind alegerea președintelui de ședință”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl Cobzaru Eugen 
propune ca dna Sandăr Romina-Natalia sa rămână în continuare presedinta de sedinta pentru 
ca îi place ”zâmbetul ei scârbos”. Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este 
aprobat de toți consilierii prezenti, cu excepția dlui Ciobanu Petrică-Paul care se abține 

In continuare se trece la analiza primului punct suplimentar de pe ordinea de zi: Proiect 
de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes local ce se vor 
realiza în anul 2025 de către beneficiarii Legii 196/2016 privind venitul minim de 
incluziune”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl Cobzaru Eugen întreaba câte persoane 
beneficiaza de venitul minim garantat si propune amânarea acestui proiect. Dna secretară ii 
răspunde ca în sedinta următoare îi poate da un numar exact de persoane. Dna secretara supune 
la vot propunerea de amânare a dlui Cobzaru care este respinsa de toti consilierii prezenti cu 
exceptia dlor Cobzaru Eugen, Diac Marcel și Ghergut Jan care sunt de acord. Nemaifiind 
discuții, dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii 
prezenti. 

In continuare se trece la analiza celui de-al doilea punct suplimentar de pe ordinea de 
zi: ”Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii valorilor de inventar a unor 
mijloace fixe (străzi, terenuri, construcții) apartinând domeniului public și privat al 
comunei Săbăoani. Comisiile prezinta rapoartele. Dna secretară oferă detalii suplimentare. 
Nemaifiind discuții, dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți 
consilierii prezenti. 



In continuare se trece la analiza celui de-al treilea punct suplimentar de pe ordinea de 
zi:”Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de acțiune comunitară la nivelul 
Primăriei Comunei Săbăoani, aferent anului 2025”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu au 
loc discuții. Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți 
consilierii prezenti. 

În continuare se treze la analiza ultimului punct suplimentar de pe ordinea de zi: 
”Proiect de hotărâre privind retragerea Comunei Săbăoani din Asociația Comunelor din 
România, respective ACOR Neamț”. Comisiile prezinta rapoartele. Dna secretară oferă 
detalii despre spatiul folosit de filiala Acor Neamt  în sensul ca a fost atribuit gratuit Asociației, 
prin hotărarea Consiliului local iar utilitatile sunt plătite de asociatie si sunt la zi cu plata 
acestora. Totodată, informează Consiliul local că Primăria Săbăoani plătește  în medie de 5000  
lei pe luna pentru audit și daca ne-am retrage din aceasta  Asociatie  si am angaja  doi auditori 
este  nevoie  de 20.000 de lei/lună. Dl Cobzaru Eugen menționează că în sedinta trecuta a cerut 
dlui primar să fie prezent la ședintă pentru a prezenta  rapoartele  de audit încheiate de Acor. 
Dl Cobzaru dorește iesirea din Acor Neamț, pentru ca refuza sa plateasca ”dlui Șpagoveanu  
salariul sotiei, sefei de partid si a cumnatei lui” si considera ca  este o asociatie pur politica 
creată pentru persoanele apropiate primarului. Dl Cobzaru Eugen doreste ca în următoarea 
sedinta, dl primar să prezinte rapoartele de audit încheiate de ACOR  în 2024. Dna secretara 
spune ca este obligatorie asigurarea auditul public al comunei iar dl Cobzaru recomanda sa 
platim  amenda de 5000 de lei pentru lipsa auditului.  Dna președintă supune la vot proiectul de 
hotărâre care este aprobat de dnii Cobzaru Eugen, Gherguț Jan și Diac Marcel, dl Cobzaru Dan-
Petru este împotriva iar restul consilierilor prezenti se abtin. 

În continuare se trece la ultimul punct de pe ordinea de zi Informări, discuții, diverse. 
Dl Ghergut Jan propune că pe str. Luceafărului, nr. 82 să se facă o parcare de mașini în 

fața bisericii ”Sf. Iosif”. 
Dl Robu Iosif propune ca pe Fdt. Ulmilor,  masina de gunoi sa intre cu spatele, pentru 

că sunt bătrani care nu pot scoate gunoiul la strada. 
Dl Dumea Daniel întreabă cine este proprietarul morii de la Traian. Dna secretară  spune 

ca proprietarul locuieste în Bacau si că s-au facut mai multe adrese în care i s-a solicitat sa facă 
curatenie și să strângă gunoiul. 

Dupa aceasta, dna presedintă îi contactează telefonic pe consilierii care au participat 
online, prin accesarea modului speaker iar în urma acestei consultări consemnează voturile 
acestora, dupa cum urmeaza: 

1. Dl Cobzariu Teotim-Gabriel este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
împreună cu cele 4 puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi si cele 4  
puncte suplimentare. 

2. Dl Gal Flavian-Emilian este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
împreună cu cele 4 puncte suplimentare și proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi si cele 4  
puncte suplimentare. 

3. Dl Robu Cezar este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreună cu 
cele 4 puncte suplimentare, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi, primele 3 puncte 
suplimentare iar la ultimul punct suplimentar se abține. 

Nemaifiind discuții dl președinte declară închise lucrările ședinței. Drept pentru care 
am încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul de 
sedintă pe luna ianuarie  2025. 

 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

               Robu Maricica                    Consilier, 
      Sandăr Romina-Natalia 

 



 
 


